
Ходим на петдесятна църква 

Юлиян, р. 1969 

 

 

Роден съм през 1969 г. в град София. Баща ми Христо Маринов работи в 

строителството, а майка ми беше работничка в консервената фабрика. Имам още двама 

братя и една сестра. Всички ходехме на училище. Сега тя работи в Германия - там е 

цялото и семейство. Аз завърших заводското училище. След това отидох в казарма - 

строителни войски. Усвоих някои занаяти- зидаро-мазач, фаянсаджия и др. Като се 

уволних, се ожених за едно момиче от Радомир. Аз останах в София да се занимавам 

със строителството. Родиха ни се две деца - две момчета. Така продължи живота - аз 

работих в София, изпращах пари на жената да гледа децата. От време на време се 

прибирах. В отглеждането на децата много помагаше моята майка и родителите на 

съпругата ми. Така продължи няколко години. Върнах се в Радомир, но тук ми бе по-

трудно да се занимавам с моя бизнес. София дава по-големи възможности, пък и 

парите там са повече. Поживях няколко години в Радомир и пак тръгнах за София.  

Големият син вече е на 11 клас, учи в хуманитарната гимназия. Жена ми работи като 

хигиенист в градските тоалетни. Синът и помага. Не е много престижно, но парите са 

добри. Малкият син учи в училището по изкуствата. Пее много хубаво и свири на 

китара. Дано да стане добър музикант. Никога не съм бил децата си, нито пък насила 

съм ги карал нещо. Големият обича да играе футбол, тренира. Сега съм го пратил на 

море, на почивка. В момента съм се установил в София. Работя, печеля добре. Всички 

работим. Майка ми, макар и възрастна, продава дрехи на битака. Брат ми има 

семейство и деца. Те също работят. Помагаме си един друг. Скоро изливахме плоча на 

къщата на единия брат. Давал съм му и пари, когато съм бил материално по-добре. И 

сега помагам. Като дам на някой помощ, забелязал съм, че ми се връща много повече. 

Вярвам, че има Бог. Ходим на Петдесятна църква. Всяка неделя сутрин. Много е 

хубаво там. Пеем песни, слушаме проповеди. Щастлив съм там.                                                 

Имам приятели българи. Не са много, но имам. И на тях съм помагал с каквото мога. 

Особено за футбола. Помагал да се организира един футболен отбор в едно село. 

Закупих им екипи.  Щастлив съм да ги виждам да се радват и да играят. 


